
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 40 af 22. oktober 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lise Bo Nielsen 
  

4. november 2020 
J.nr. 2020 - 9427 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 40 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren – i forlængelse af SAU alm. del – spørgsmål 14-20 – oplyse om, der vil 

komme en bagatelgrænse for lagerbeskatningen? I bekræftende fald bedes det oplyst, 

hvad bagatelgrænsen foreslås at blive. 

 

Svar 

Som det fremgår af Aftale om en ny ret til tidlig pension s. 12, så vil der blive indført en be-

løbsgrænse på 100 mio. kr. Af aftaleteksten fremgår: 

 

”For at mindske de administrative byrder forbundet med forslaget for både selskaberne og skatteforvalt-

ningen indføres desuden en beløbsgrænse på 100 mio. kr., så koncerner med mindre ejendomsporteføljer 

undtages. Det vurderes umiddelbart, at op imod 75 pct. af ejendomsselskaberne vil blive undtaget med en 

sådan beløbsgrænse.” 
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